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Pöytäkirja
Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikilta ry:n  sääntömääräinen vuosikokous
SIKY01/2021

Aika: torstai 18.2.2021, kello 17.00

Paikka: Jämeräntaival 10 H, 02150 Espoo

Paikalla:

Tuukka Syrjänen

Salla Lyytikäinen

Oliver Hiekkamies

Aaro Rasilainen

Emmaleena Ahonen

Erna Virtanen

Heidi Mäkitalo

Jemina Peltola

Jonna Tammikivi

Juha Anttila

Leo Kivikunnas

Melisa Dönmez

Eveliina Ahonen

Oskari Ponkala

Sampo Stranden

Santeri Huhtala

Sasu Saalasti

Sauli Norja

Simo Hakanummi

Ville-Pekka Laakkonen

Niilo Ojala

Risto Järvinen

Johannes Ora

Suvi Karanta

Toni Ojala

Ville Kaakinen

Juuli Leppänen

Antti Mäki

Henry Gustafsson

Tuomo Leino

Jaakko Peni
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Jaakko Koskela

Toni Lyttinen (kohdasta 4)

Otto Julkunen (kohdasta 7)

Kalle Petäjäaho (kohdasta 8)

Arkadii Kolchin (kohdasta 8)

1. Kokouksen avaaminen
Yleisen kokouksen puheenjohtaja Tuukka Syrjänen avasi kokouksen kello 17.12.

2. Kokouksen kokoonpanon toteaminen
Todettiin, että paikalla on 31 varsinaista jäsentä, 0 ulkojäsentä ja 1 muita henkilöitä.
Paikalla on yhteensä 32 henkilöä.

3. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Varsinaisia jäseniä on paikalla yhteensä 31.
Kokouskutsu lähetettiin kaksi viikkoa ennen kokousta kiltalaisille, jaettiin killan
ilmoitustaululla ja kokouksessa on vähintään 20 varsinaista jäsentä.

Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Kokouksen toimihenkilöiden valitseminen
Kokouksen puheenjohtajana toimii yleisen kokouksen puheenjohtaja Tuukka Syrjänen
ja sihteerinä hallituksen sihteeri Salla Lyytikäinen.

Hallituksen puheenjohtaja Johannes Ora toimii kokouksen puheenjohtajana

kokouskohtien 10. ja 11. ajan.

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Antti Mäki ja Erna Virtanen, ääntenlaskijoiksi Tuomo

Leino ja Ville Kaakinen. Pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat toimivat toistensa

varahenkilöinä.

Myönnettiin puheoikeus kaikille läsnäolijoille.

5. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi sellaisenaan.
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6. Ilmoitusasiat
Avattiin asiasta keskustelu

Erna Virtanen: Ensi viikolla on Potentiaalin Kohotus.

Oskari Ponkala: Kilta on täyttänyt sata vuotta kaksi päivää sitten.

Suljettiin asiasta keskustelu

7. Toimintakertomus vuodelta 2019
Vuoden 2019 hallituksen puheenjohtaja Tuukka Syrjänen esitteli
toimintakertomuksen.

Kiltakokous päätti hyväksyä liitteen 7 mukaisen toimintakertomuksen vuodelta 2019.

8. Tilikertomus ja tilinpäätös vuodelta 2019
Vuoden 2019 hallituksen rahastonhoitaja Jemina Peltola esitteli tilikertomuksen ja
tilinpäätöksen.
Avattiin asiasta keskustelu.

Antti Mäki: Pitäisikö dokumentti käydä läpi yksityiskohtaisemmin?
Tuukka Syrjänen: Voidaan käydä, mutta siinä ei ehkä ole järkeä.
Tuomo Leino: Jos on ollut lievästi ylijäämäinen, niin ei ole tarpeen käydä läpi. Ensi
kerralla dokumentin voisi saada aikaisemmin niin että se saataisiin myös aikaisemmin
luettavaksi.
Tuukka Syrjänen: Samaa mieltä. On ollut paljon muistettavaa niin unohtui ja
dokumentti tuli hieman jälkijunassa.

Suljettiin asiasta keskustelu.
Merkittiin tilikertomus ja tilinpäätös dokumentit pöytäkirjan liitteeksi 8.

9. Toiminnantarkastajien lausunto vuodelta 2019
Toiminnantarkastaja Jaakko Peni esitteli toiminnantarkastuskertomuksen.
Avattiin asiasta keskustelu.

Toni Lyttinen: Myöhässä olevat laskut ja raha-anomukset ovat varmaan johtuneet
väärin maksetuista laskuista, jolloin niitä on pitänyt korjailla.
Jaakko Peni: Jossain siellä oli pieniä summavirheitä näppäilystä johtuen. Näistä on
keskusteltu asianomaisten kanssa.
Tuukka Syrjänen: Kiitokset Tomille ja Jaakolle isosta työstä.
Jaakko Peni: Joo kokonaisuudessaan venyi aika pitkälle nämä.

Suljettiin asiasta keskustelu.
Merkittiin toiminnantarkastuskertomuksen dokumentit pöytäkirjan liitteeksi 9.
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10. Tilinpäätöksen 2019 hyväksyminen
Hyväksyttiin liitteen 8 mukainen tilinpäätös vuodelta 2019.

11. Vastuuvapauden myöntäminen vuoden 2019 tilivelvollisille
Päätettiin myöntää vastuuvapaus vuoden 2019 tilivelvollisille.

12. Toimintakertomus vuodelta 2020
Todettiin, että toimintakertomus 2020 ei ole valmis.
Palautetaan toimintakertomus valmisteluun.

13. Tilikertomus ja tilinpäätös vuodelta 2020
Todettiin, että tilikertomus ja tilinpäätös eivät ole valmiita.
Palautetaan tilikertomus ja tilinpäätös valmisteluun.

14. Toiminnantarkastajien lausunto vuodelta 2020
Todettiin, että dokumentit eivät ole valmiita.
Todettiin, että toiminnantarkastajat eivät voi antaa lausuntoa vuodelta 2020.

15. Tilinpäätöksen 2020 hyväksyminen
Todettiin, että tilinpäätös ei ole valmis.
Todettiin, että ei voida hyväksyä tilinpäätöstä 2020.

16. Vastuuvapauden myöntäminen vuoden 2020 tilivelvollisille
Todettiin, että ei voida myöntää vastuuvapautta vuoden 2020 tilivelvollisille.

17. Toimintasuunnitelma vuodelle 2021
Hallituksen puheenjohtaja Johannes Ora ja toimikuntien puheenjohtajat esittelivät
toimintasuunnitelman vuodelle 2021.

Avattiin asiasta keskustelu.

Erna Virtanen: Onko laskettu siis pelkästään toimihenkilöt?
Johannes Ora: Joo pelkästään toimihenkilöt.

Tuukka Syrjänen: Milloin killan webi valmistuu?
Johannes Ora: Ihan kalkkiviivoilla, että aika valmis on.
Toni Lyttinen: Lisää tekstiä tarvitsee vielä. Hallituksella tällä hetkellä oikoluettavana.

Toni Ojala: Mikä on DC-jaos?
Ville Kaakinen: DenssiCurling-jaos.
Toni Ojala: Asia selvä.

Antti Mäki: Pitäisikö sanoa, että vuonna 2020 lähti Elepajan kulkuoikeudet. Onko
niitä saatu järjestettyä takaisin?
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Johannes Ora: Koulun hallinto on päättänyt, että vain 10 oikeutta killalla, jotka on
jaettu edellisen ja nykyisen hallituksen kanssa. Vaikea tilanne.
Oskari Ponkala: Elepajan tilanne on tällä hetkellä se, että Petri Hyvösen kanssa on
sovittu kerran viikossa käynti pajalla henkilökunnan valvonnan alla.

Erna Virtanen: Jäi hämmentämään, kun ulkotoimikunnan kohdalla oli
vuosijuhlaviikosta jotain.
Oliver Hiekkamies: Katsoin äsken uudestaan niin sinne oli päätynyt jokin väärä teksti,
mutta luin ja esittelin sen itse oikeasta tekstistä.
Tuukka Syrjänen: Jos Johannes korjaa virheet tämän ja muotoilun osalta, niin
voidaan jatkaa eteenpäin.

Suljettiin asiasta keskustelu.
Päätettiin hyväksyä edellä mainituin korjauksin liitteen 17 mukainen
toimintasuunnitelma vuodelle 2021.

18. Talousarvio vuodelle 2021
Hallituksen rahastonhoitaja Santeri Huhtala esitteli talousarvion vuodelle 2021.

Avattiin asiasta keskustelu.

Leo Kivikunnas: Kysyisin, että onko Wapun tapahtumat ajateltu
normaalitilanteeseen?
Toni Ojala: Se on alustava arvio, kunnes toisin sanotaan.
Toni Lyttinen: Se on vaikea arvioida, mutta yritetään.

Tuukka Syrjänen: Øhlhäfv-tapahtumaa ei varmasti järjestetä, joten menojen osuus
on eri mitä tuossa.
Santeri Huhtala: Joo sen osuus on muuttunut.

Toni Lyttinen: Ne on sen takia pienet, koska uusien verkkosivujen palvelimen
pyörittämiseen saatiin 300 dollaria krediittiä. Nyt kun se on kokeilussa niin nähdään
riittääkö krediitit ja että tuleeko sieltä lisäkuluja.

Oskari Ponkala: Tähän voisin sanoa sen, että pitäisi pystyä elepajan hankintoja
tekemään koulun kautta eli ei mene välttämättä killan kautta.

Leo Kivikunnas: Eikö kevätkarnevaalien ole tarkoitus olla etänä?
Erna Virtanen: Joo on, mutta ei se estä mitään.

Leo Kivikunnas: Santeri sanoitko että liikevaihto on melkein neljäsataa tuhatta? Miksi
täällä excelissä se on noin sata yhdeksänkymmentä tuhatta?
Santeri Huhtala: Joo siellä on se sama virhe, josta jo mainitsit minkä unohdin korjata
sinne exceliin.
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Leo Kivikunnas: Eli onko liikevaihto tässä nyt tulot plus menot?
Tuukka Syrjänen: Liikevaihto oli tässä nyt tulot plus menot, jonka Santeri voi korjata
sinne Exceliin.
Santeri Huhtala: Joo voin korjata sen.

Suljettiin asiasta keskustelu.
Päätettiin hyväksyä liitteen 18 mukainen talousarvio ja sen selvitysliite edellä
mainituin korjauksin vuodelle 2021.

19. Killan jäsenmaksun suuruus lukuvuodelle 2021-2022
Avattiin asiasta keskustelu.

Tuukka Syrjänen: Killalla on ollut pitkään jäsenmaksu 8 euroa. Ehdotan, että pidetään
samana. Onko muuta kommenttia?

Suljettiin asiasta keskustelu.
Päätettiin hyväksyä jäsenmaksun suuruudeksi 8 euroa.

20. Muutos killan lippu- ja merkkiohjesääntöön
Yleisen kokouksen puheenjohtaja Tuukka Syrjänen esitteli muutoksen killan lippu- ja
merkkiohjesääntöön.
Avattiin asiasta keskustelu.

Ojala: Hyvältä näyttää.

Suljettiin asiasta keskustelu.
Päätettiin hyväksyä liitteen 20 mukaiset muutokset killan lippu- ja
merkkiohjesääntöön.

21. Muut esille tulevat asiat
Avattiin asiasta keskustelu.

Syrjänen: Pyritään, että vuosittain on kaksi kokousta. Jos toimintakertomus,
tilikertomus ja tilinpäätös vuodelta 2020 kevään aikana valmistuu, niin pidetään
kevään aikana yksi ylimääräinen kokous.

Suljettiin asiasta keskustelu.

22. Kokouksen päättäminen
Yleisen kokouksen puheenjohtaja päätti kokouksen kello 19.28.



SIKY01/2021 Pöytäkirja sivu 7/7

Pöytäkirjan vakuudeksi

___________________ ___________________

Tuukka Syrjänen Salla Lyytikäinen
Yleisen kokouksen puheenjohtaja Sihteeri

___________________ ___________________

Antti Mäki Erna Virtanen
Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


